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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Hajlandók-e támogatni, hogy Horthy Miklósnak a munkásságához 
méltó helyen lovasszobra is legyen, illetve mikor vet véget a kormány a gárdisták 
üldözésének?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Horthy  Miklós  hazánk  történelmének  egyik  legnehezebb  pillanatában  kezdte  meg  kormányzói
munkáját száz évvel ezelőtt.  Világháborút követően, Károlyi Mihály és Kun Béla országpusztító
tevékenysége után kellett felvirágoztatni Magyarországot, amelynek még a trianoni tragédiát is el
kellett  szenvednie,  sőt  gazdasági  világválság  és  világszerte  több  tízmilliónyi  halálos  áldozatot
követelő spanyolnátha-járvány is nehezítette a helyzeten. Mindezek ellenére sikerült egy páratlan
fejlődést elérni: hazánk lakossága a Horthy-korszak első másfél évtizedében kb. 1 600 000 fővel
növekedett.  Alap-  és  középfokú  iskoláink  száma  7418-ról  csaknem  a  duplájára:  13780-ra;
óvodáinké 975-ről 1140-re emelkedett. Új kórházakat, 160-at is építettünk a kezdetekkor meglévő
187  mellé,  s  bennük  megkétszereződött  az  orvosok  száma.  2628  km  elsőrendű  országutat
építettünk,  vasútvonalaink  hossza  8671  km-re  nőtt,  ebből  243  km-t  villamosítottunk  -  magyar
találmány alapján. Hosszasan sorolhatnám még a gazdasági sikereket is, ám inkább az előttünk álló
feladatra hívom fel a figyelmüket.

Hiszen száz év elteltével sajnos kimondhatjuk, hogy a Mi Hazánk itt az egyetlen párt, amely ápolja
Horthy Miklós  emlékét,  és  Önök gyávaságból,  a  balliberálisoknak való  megfelelési  kényszertől
vezérelve félnek ezen államférfira méltón megemlékezni, neki lovasszobrot állítani. A Mi Hazánk
Mozgalom március elsejei,  Horthy Miklós  kormányzóvá választásának 100. évfordulóján tartott
megemlékezéséhez,  a  nemzeti  összefogás  seregszemléjéhez  csatlakozott  a  nemzeti  oldal  több
szervezete: a Horthy Miklós Társaság, a Trianon Társaság, a MIÉP, az FKgP, a délvidéki Magyar
Polgári Szövetség, a Betyársereg, a HVIM és a Nemzeti Jogvédő Szolgálat is, köszönet nekik ezért!



A széles körű nemzeti összefogásunk után most már a kormányon a sor! Hajlandók-e támogatni
vagy akár élére állni annak a kezdeményezésnek, amely szerint Horthy Miklós fehér lovasszobrot
érdemel egy munkásságához is méltó helyszínen?

Horthy  Miklós  rehabilitációja  mellett  a  Magyar  Gárda  rehabilitációjáról  is  szót  kell  ejtsek.  A
kormányzóvá választás századik évfordulóján tartott, ezer fős ünnepségünkön, a nemzeti összefogás
seregszemléjén előállították azokat a gárdistákat, akik a Szent Korona másolatát vitték, és még több
más, ugyanúgy békés gárdistát is. Mikor vet véget a kormány a gárdisták üldözésének? Ráadásul az
erőszakkal  fenyegetőző cigány ellentüntetőkkel  szemben nem indult  eljárás,  mikor  megzavarták
ökumenikus  ünnepségünkön  még  az  igei  köszöntőket  is,  melyeket  Csuka  Tamás  nyugalmazott
református tábori  püspök és dandártábornok, illetve György Ferenc atya,  a felvidéki Ipolybalog
plébánosa mondott.

Két hét alatt rendet teszünk – így szólt Orbán Viktor merész vállalása 2010-ben, de ez azóta sem
sikerült, a bűnözők helyett a gárdistáknak üzentek hadat. Mikor vetnek ennek véget?

Várom érdemi válaszát!
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